
MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 20 

 

ZÁPIS 

ZASTUPITELSTVO MĚSTSKÉ ČÁSTI PRAHA 20 

jednání č. ZMČ/16 

konané dne 12.12.2016 

 

Přítomni: Mgr. Jiří Beneda, Božena Beňová, JUDr. Miloslav Blahovec, Mgr. 

Eva Březinová, Mgr. Alžběta Cibochová, Ing. Vilém Čáp, Daria 

Češpivová, Bc. Hana Čížková, Ing. Petr Herian, Jaroslav Kočí, Mgr. 

Alexandra Kohoutová (od 17:15 hod.), Bc. Ivan Liška, Mgr. Petr 

Měšťan, Dana Mojžíšová, Hana Moravcová, Ing. Tamara Spilková, 

Richard Stára (od 18:25 hod.), Jiří Stibor, Mgr. Alena Šefčíková, 

Eva Tůmová, Ing. Pavel Wágner 

Omluveni: Mgr. Eva Cudlínová, Monika Hrušková, Karla Polydorová, Mgr. 

Alena Štrobová 

 

Starostka, paní Hana Moravcová přivítala všechny přítomné na šestnáctém zasedání 

Zastupitelstva MČ Praha 20, které se konalo na Chvalském zámku od 17:00 hodin. 

Paní starostka upozornila, že z jednání je pořizován audiovizuální záznam. 

Konstatovala, že zastupitelstvo bylo svoláno řádně v souladu se zákonem o hlavním 

městě Praze č. 131/2000 Sb. Podle prezenční listiny bylo přítomno 17 zvolených členů 

zastupitelstva,  zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné.  Omluveni jsou Mgr. 

Cudlínová, paní Hrušková, Mgr. Štrobová a paní Polydorová. Mgr. Kohoutová a pan  

Stára přijdou na zasedání později. Zápis z minulého patnáctého jednání ze dne 

12.9.2016 byl ověřen a schválen. Zapisovatelkou je paní Andrea Jandová. O ověření 

zápisu byli požádáni Ing. Tamara Spilková a Mgr. Petr Měšťan. Ověřovatelé souhlasili. 

Návrhový výbor  je přítomen k plnění své funkce.  

 

Na zasedání přišli pan Stibor a Mgr. Šefčíková, přítomno bylo 19 členů zastupitelstva.  

 

Paní starostka představila novou tajemnici úřadu Ing. Helenu Váňovou. 

 

Na úvod paní starostka informovala o následujících bodech: 

- o veřejném projednávání dokumentace a posudku EIA „modernizace D11 na 

šestipruhové uspořádání, které se bude konat 21.12.2016 od 15:00 hod. v hotelu 

Chvalská Tvrz  

- o vyhodnocení průzkumu nové trasy autobusové linky 224, které proběhne 

v nejbližších dnech   

- o zahájení výkupu pozemků pod komunikaci Hartenberská  

- o pracovním setkání zastupitelů, které je plánováno na 17.1. 2017 na Chvalském 

zámku od 17:00 hod. (Téma: rozpočet na rok 2017 a materiál „Pořizování územně 

plánovací dokumentace a předkládání těchto materiálů RMČ a ZMČ“) 

 

 



H. Moravcová, starostka předložila návrh programu tak, jak byl zveřejněn. Omluvila se 

za tiskovou chybu v názvu jednání, jedná se o řádné jednání zastupitelstva, nikoliv 

mimořádné. 

 

Dále požádala přítomné zastupitele o případné námitky, doplnění nebo změnu 

programu, který byl předložen. 

Pan Stibor navrhl na zařazení bod Využití participativního rozpočtu v rámci rozpočtu 

MČ Praha 20. 

 

Paní starostka nechala hlasovat o doplnění programu o bod Využití participativního 

rozpočtu v rámci rozpočtu MČ Praha 20. 

Kočí Jaroslav KSČM       Pro 

JUDr. Blahovec Miloslav KSČM Pro 

Češpivová Daria VIZE 2014 Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta VIZE 2014 Pro 

Mgr. Štrobová Alena VIZE 2014 Omluven 

Ing. Čáp Vilém ČSSD Pro 

Stibor Jiří VIZE 2014 Pro 

Mgr. Cudlínová Eva VIZE 2014 Omluven 

Mgr. Měšťan Petr ODS Pro 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 

Stára Richard ODS Nehlasoval 

Ing. Herian Petr Šance p.P. Zdržel se 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P. Zdržel se 

Beňová Božena Šance p.P. Zdržel se 

Bc. Čížková Hana Šance p.P. Proti 

Tůmová Eva Šance p.P. Proti 

Polydorová Karla Šance p.P. Omluven 

Hrušková Monika Nezařazená Omluven 

Mgr. Kohoutová Alexandra Šance p.P. Nehlasoval 

Ing. Spilková Tamara TOP 09 Nehlasoval 

Mgr. Šefčíková Alena TOP 09 Zdržel se 

Mojžíšová Dana Šance p.P. Zdržel se 

Mgr. Beneda Jiří Šance p.P. Zdržel se 

Mgr. Březinová Eva Šance p.P. Zdržel se 

Moravcová Hana Šance p.P. Zdržel se 

PRO: 8; PROTI: 2; ZDRŽEL SE: 8 

Návrh nebyl schválen. 

 

Paní starostka nechala hlasovat o původním návrhu programu: 

Kočí Jaroslav KSČM        Pro 

JUDr. Blahovec Miloslav KSČM Pro 

Češpivová Daria VIZE 2014 Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta VIZE 2014 Pro 

Mgr. Štrobová Alena VIZE 2014 Omluven 

Ing. Čáp Vilém ČSSD Pro 

Stibor Jiří VIZE 2014 Pro 

Mgr. Cudlínová Eva VIZE 2014 Omluven 

Mgr. Měšťan Petr ODS Pro 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 

Stára Richard ODS Nehlasoval 

Ing. Herian Petr Šance p.P. Pro 



Ing. Wágner Pavel Šance p.P. Pro 

Beňová Božena Šance p.P. Pro 

Bc. Čížková Hana Šance p.P. Pro 

Tůmová Eva Šance p.P. Pro 

Polydorová Karla Šance p.P. Omluven 

Hrušková Monika Nezařazená Omluven 

Mgr. Kohoutová Alexandra Šance p.P. Nehlasoval 

Ing. Spilková Tamara TOP 09 Pro 

Mgr. Šefčíková Alena TOP 09 Pro 

Mojžíšová Dana Šance p.P. Pro 

Mgr. Beneda Jiří Šance p.P. Pro 

Mgr. Březinová Eva Šance p.P. Pro 

Moravcová Hana Šance p.P. Pro 

PRO: 19, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0 

Pro takto navržený Program hlasovalo 19 přítomných členů ZMČ Praha 1, 

nikdo nebyl proti a nikdo se nezdržel hlasování. Program zasedání byl přijat. 

Program jednání: 

1 
Mimořádný příspěvek na provoz sociální služby Bethesda - domov pro 

seniory a Chráněné bydlení na Xaverově 
2.01 BJ/0679/2016 

2 Plánovací smlouva k záměru "Výstavba Bílý vrch" 2.02 BJ/0699/2016 

3 Investiční záměr "Bytový dům Náchodská" 3.01 BJ/0700/2016 

4 Investiční záměr na revitalizaci okolí "Biologických rybníků" 3.02 BJ/0702/2016 

5 Rozpočtové provizorium na rok 2017 4.01 BJ/0675/2016 

6 
Rozpočtové opatření schvalované ZMČ Praha 20 č. 2 - návratná finanční 

výpomoc NEPOSEDA z.ú. 
4.02 BJ/0683/2016 

7 Informace ZMČ o hospodaření MČ Praha 20 k 30. 9. 2016 4.03 BJ/0674/2016 

8 

Informace ZMČ o schválených rozpočtových opatření za období od 

8.9.2016 do 22. 11. 2016, čísla rozpočtových opatření č. 74 - 96 na 

základě zmocnění uděleného ZMČ. 

4.04 BJ/0673/2016 

9 Ekonomické informace k datu 01.12.2016 4.05 BJ/0696/2016 

10 Zpráva o činnosti RMČ Praha 20 5.01 BJ/0698/2016 

11 Dotazy a interpelace členů ZMČ Praha 20 6.01 BJ/0709/2016 

12 
Informace o řešení problémů MČ Praha 20 z Veřejného fóra UR 

konaného 19.9.2016 
7.01 BJ/0707/2016 

13 Informace o termínech jednání RMČ a ZMČ v 1. pololetí r. 2017 7.02 BJ/0697/2016 

14 Zpráva kontrolního výboru 7.03 BJ/0693/2016 

15 Úkoly na ZMČ č. 16 (12.12.2016) 7.04 BJ/0708/2016 

 
18:00 - 18:30 hodin - Dotazy a interpelace z řad veřejnosti nezastupitelů 

 

Paní starostka požádala, aby interpelace byly předány v písemné formě zapisovatelce. 

 

 

1. Mimořádný příspěvek na provoz sociální služby Bethesda - domov pro seniory a 

Chráněné bydlení na Xaverově 

Materiál předložila Hana Moravcová, starostka 

 

Diskuse. Ing. Čáp předložil protinávrh, variantu D) „ZMČ Praha 20  

 



1) bere na vědomí žádost Diakonie Církve bratrské o mimořádný příspěvek na provoz sociální 

služby Bethesda – domov pro seniory a Chráněné bydlení na Xaverově a návrh RMČ  

2) schvaluje 

 poskytnutí návratné finanční výpomoci Diakonii Církve bratrské ve výši 80 000 Kč na úhradu 

mzdových nákladů pečovatelek a pracovníků v sociálních službách 

 rozpočtové opatření schvalované ZMČ č. 3 – poskytnutí návratné finanční výpomoci Diakonii 

Církve bratrské 

3) ukládá RMČ Praha 20 

 projednat s Diakonií Církve bratrské možnost poskytnutí návratné finanční výpomoci ve výši 

80 000 Kč a v případě souhlasu uzavřít s Diakonií Církve bratrské smlouvu o návratné 

finanční výpomoci a provést rozpočtové opatření schvalované ZMČ č. 3 – návratná finanční 

výpomoc Diakonii Církve bratrské 

Termín 22.12.2016 

Paní starostka nechala o protinávrhu Ing. Čápa hlasovat: 
Kočí Jaroslav KSČM Proti 

JUDr. Blahovec Miloslav KSČM Proti 

Češpivová Daria VIZE 2014 Proti 

Mgr. Cibochová Alžběta VIZE 2014 Pro 

Mgr. Štrobová Alena VIZE 2014 Omluven 

Bc. Čáp Vilém ČSSD Pro 

Stibor Jiří VIZE 2014 Proti 

Mgr. Cudlínová Eva VIZE 2014 Omluven 

Mgr. Měšťan Petr ODS Proti 

Bc. Liška Ivan ODS Proti 

Stára Richard ODS Nehlasoval 

Ing. Herian Petr Šance p.P Proti 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P Zdržel se 

Beňová Božena Šance p.P Proti 

Bc. Čížková Hana Šance p.P Nehlasoval 

Tůmová Eva Šance p.P Proti 

Polydorová Karla Šance p.P Omluven 

Hrušková Monika Nezařazená Omluven 

Mgr. Kohoutová Alexandra Šance p.P Proti 

Ing. Spilková Tamara TOP 09 Nehlasoval 

Mgr. Šefčíková Alena TOP 09 Proti 

Mojžíšová Dana Šance p.P Proti 

Mgr. Beneda Jiří Šance p.P Proti 

Mgr. Březinová Eva Šance p.P Proti 

Moravcová Hana Šance p.P Proti 

PRO: 2; PROTI: 15; ZDRŽEL SE: 1 

Protinávrh nebyl přijat. 

 

Paní starostka nechala hlasovat o původním návrhu ve variantě C): 
Kočí Jaroslav KSČM      Pro 

JUDr. Blahovec Miloslav KSČM Pro 

Češpivová Daria VIZE 2014 Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta VIZE 2014 Pro 

Mgr. Štrobová Alena VIZE 2014 Omluven 

Ing. Čáp Vilém ČSSD Zdržel se 

Stibor Jiří VIZE 2014 Pro 



Mgr. Cudlínová Eva VIZE 2014 Omluven 

Mgr. Měšťan Petr ODS Pro 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 

Stára Richard ODS Nehlasoval 

Ing. Herian Petr Šance p.P. Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P. Pro 

Beňová Božena Šance p.P. Pro 

Bc. Čížková Hana Šance p.P. Pro 

Tůmová Eva Šance p.P. Pro 

Polydorová Karla Šance p.P. Omluven 

Hrušková Monika Nezařazená Omluven 

Mgr. Kohoutová Alexandra Šance p.P. Pro 

Ing. Spilková Tamara TOP 09 Pro 

Mgr. Šefčíková Alena TOP 09 Pro 

Mojžíšová Dana Šance p.P. Pro 

Mgr. Beneda Jiří Šance p.P. Pro 

Mgr. Březinová Eva Šance p.P. Pro 

Moravcová Hana Šance p.P. Pro 

Pro: 19; Proti: 0; Zdržel se: 1 

Návrh byl přijat. 

 

Usnesení číslo: ZMČ/16/1/0004/16 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

žádost Diakonie Církve bratrské o mimořádný příspěvek na provoz sociální služby 

Bethesda - domov pro seniory a Chráněné bydlení na Xaverově a návrh RMČ 

2) schvaluje 

poskytnutí daru ve výši 20.000,- Kč Diakonii Církve bratrské na provoz sociální 

služby Bethesda - domov pro seniory a Chráněné bydlení na Xaverově  

3) ukládá 

uzavřít darovací smlouvu s Diakonií Církve bratrské na provoz sociální služby 

Bethesda - domov pro seniory a Chráněné bydlení na Xaverově 

Zodpovídá  

1. Hana Moravcová, Starostka  

Termín: 20.12.2016     

 

 

2. Plánovací smlouva k záměru "Výstavba Bílý vrch" 

Materiál předložila Hana Moravcová, starostka 

 

Jedná se o návrh na uzavření plánovací smlouvy k investičnímu záměru společnosti 

KONHEFR POČERNICE, s.r.o. „Výstavba Bílý vrch“.  

 

Diskuse: Ing. Čáp, H. Moravcová, občan z lokality Čertousy – p. Boldyš, Mgr. Beneda, 

občanka z lokality Čertousy - pí. Charvátová, Ing. Herian 

 



Projednávání tohoto bodu bylo přerušeno z důvodu vymezeného času pro Dotazy a 

interpelace občanů: 

 
Od 18:00 hodin následovaly  Dotazy a interpelace z řad veřejnosti nezastupitelů 

 

p. Boldyš (lokalita Čertousy) v souvislosti s „Výstavbou Bílý vrch“ se zeptal:  

- jestli by mohlo být ukázáno, z čeho je zřejmá technologie  ČOV. Ing. Vavruška odpověděl. 

- z jakého důvodu není v návrhu smluvního vztahu řešena finanční kompenzace pro městskou 

část za budoucí údržbu komunikací. Paní starostka odpověděla. Doplnil JUDr. Blahovec. 

- z jakého důvodu je v čl. II odstavec 2.6 uvedeno, že ČOV je pro 550 ekvivalentních 

obyvatel, když se v čl.  III. Odst. 2.1 uvádí 700 ekvivalentních obyvatel. Paní starostka 

odpověděla. 

- z jakého důvodu je v návrhu smluvního vztahu zmiňováno, že k předávání staveb dochází po 

kolaudaci. Paní starostka odpověděla. 

 

Pan Hošek vyjádřil svůj názor na návrh smluvní úpravy čistírny odpadních vod nejen 

v předkládaném materiálu. Paní starostka poděkovala za podnět. 

 

Paní Charvátová (lokalita Čertousy) se domnívá, že k plánovací smlouvě „Výstavba Bílý 

vrch“ není její přílohou výkresová dokumentace. Ing. Vavruška odpověděl. 

 

Pan Petr Boček z ul. Jeřická se zeptal na odpověď k podnětu na zrušení odklonu autobusové 

linky 224 (pův. 296)  doručený elektronicky 21.11.2016. Dále předal v písemné formě 

doplnění k podnětu na zrušení odklonu autobusové linky 224 (pův. 296).   

Paní starostka odpověděla, že podnět byl předán příslušnému odboru ÚMČ  a bude tak 

učiněno i v případě doplnění uvedeného podnětu.  

 

Po ukončení interpelací občanů se pokračovalo v projednávání bodu 2.2 Plánovací smlouva 

k záměru „Výstavba Bílý vrch“ 

Diskuse: JUDr. Blahovec 

Ing. Čáp procedurálně navrhl materiál stáhnout a dopracovat vč. zveřejnění Smlouvy o 

spolupráci. 

Paní starostka nechala hlasovat o procedurálním návrhu na stažení materiálu. 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

JUDr. Blahovec Miloslav KSČM Pro 

Češpivová Daria VIZE 2014 Zdržel se 

Mgr. Cibochová Alžběta VIZE 2014 Zdržel se 

Mgr. Štrobová Alena VIZE 2014 Omluven 

Bc. Čáp Vilém ČSSD Pro 

Stibor Jiří VIZE 2014 Proti 

Mgr. Cudlínová Eva VIZE 2014 Omluven 

Mgr. Měšťan Petr ODS Zdržel se 

Bc. Liška Ivan ODS Proti 

Stára Richard ODS Nehlasoval 

Ing. Herian Petr Šance p.P Proti 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P Proti 

Beňová Božena Šance p.P Proti 

Bc. Čížková Hana Šance p.P Proti 

Tůmová Eva Šance p.P Proti 

Polydorová Karla Šance p.P Omluven 



Hrušková Monika Nezařazená Omluven 

Mgr. Kohoutová Alexandra Šance p.P Proti 

Ing. Spilková Tamara TOP 09 Proti 

Mgr. Šefčíková Alena TOP 09 Proti 

Mojžíšová Dana Šance p.P Proti 

Mgr. Beneda Jiří Šance p.P Proti 

Mgr. Březinová Eva Šance p.P Proti 

Moravcová Hana Šance p.P Proti 

Pro: 3, Proti: 14, Zdržel se: 3 

Procedurální návrh nebyl přijat. 

 
Ing. Čáp předložil protinávrh: Zastupitelstvo městské části Praha 20 

1) ukládá RMČ Praha 20  

 připravit návrh memoranda o spolupráci k záměru „Výstavba Bílý vrch“ a předložit ho ZMČ 

Praha 20 ke schválení s tím, že na jednotlivé etapy výstavby výše uvedeného záměru je možné 

uzavírat jednotlivé dohody o spolupráci anebo plánovací smlouvy, které budou specifikovat 

konkrétní kompenzace pro Městskou část Praha 20 

Termín: ihned 

Paní starostka nechala o protinávrhu Ing. Čápa hlasovat: 
Kočí Jaroslav KSČM Zdržel se 

JUDr. Blahovec Miloslav KSČM Zdržel se 

Češpivová Daria VIZE 2014 Zdržel se 

Mgr. Cibochová Alžběta VIZE 2014 Zdržel se 

Mgr. Štrobová Alena VIZE 2014 Omluven 

Bc. Čáp Vilém ČSSD Pro 

Stibor Jiří VIZE 2014 Zdržel se 

Mgr. Cudlínová Eva VIZE 2014 Omluven 

Mgr. Měšťan Petr ODS Zdržel se 

Bc. Liška Ivan ODS Proti 

Stára Richard ODS Nehlasoval 

Ing. Herian Petr Šance p.P Proti 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P Proti 

Beňová Božena Šance p.P Proti 

Bc. Čížková Hana Šance p.P Proti 

Tůmová Eva Šance p.P Proti 

Polydorová Karla Šance p.P Omluven 

Hrušková Monika Nezařazená Omluven 

Mgr. Kohoutová Alexandra Šance p.P Proti 

Ing. Spilková Tamara TOP 09 Proti 

Mgr. Šefčíková Alena TOP 09 Proti 

Mojžíšová Dana Šance p.P Proti 

Mgr. Beneda Jiří Šance p.P Proti 

Mgr. Březinová Eva Šance p.P Proti 

Moravcová Hana Šance p.P Proti 

Pro: 1, Proti: 13, Zdržel se: 6 

Protinávrh nebyl přijat. 

 

Paní starostka nechala hlasovat o návrhu tak, jak byl původně předložen 
Kočí Jaroslav KSČM Zdržel se 

JUDr. Blahovec Miloslav KSČM Zdržel se 



Češpivová Daria VIZE 2014 Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta VIZE 2014 Pro 

Mgr. Štrobová Alena VIZE 2014 Omluven 

Bc. Čáp Vilém ČSSD Proti 

Stibor Jiří VIZE 2014 Pro 

Mgr. Cudlínová Eva VIZE 2014 Omluven 

Mgr. Měšťan Petr ODS Pro 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 

Stára Richard ODS Nehlasoval 

Ing. Herian Petr Šance p.P Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P Pro 

Beňová Božena Šance p.P Pro 

Bc. Čížková Hana Šance p.P Pro 

Tůmová Eva Šance p.P Pro 

Polydorová Karla Šance p.P Omluven 

Hrušková Monika Nezařazená Omluven 

Mgr. Kohoutová Alexandra Šance p.P Pro 

Ing. Spilková Tamara TOP 09 Pro 

Mgr. Šefčíková Alena TOP 09 Pro 

Mojžíšová Dana Šance p.P Pro 

Mgr. Beneda Jiří Šance p.P Pro 

Mgr. Březinová Eva Šance p.P Pro 

Moravcová Hana Šance p.P Pro 

Pro: 17, Proti: 1, Zdržel se: 2 

Návrh byl schválen. 

 

Usnesení číslo: ZMČ/16/2/0005/16 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) schvaluje 

uzavření Plánovací smlouvy se společnosti KONHEFR POČERNICE, s.r.o.  

2) ukládá 

zajistit uzavření Plánovací smlouvy se společnosti KONHEFR POČERNICE, s.r.o.  

Zodpovídá  

1. Hana Moravcová, Starostka  

Termín: 31.12.2016     

 

 

3. Investiční záměr "Bytový dům Náchodská" 

Materiál předložila Hana Moravcová, starostka 

 

Jedná se o investiční záměr vybudování bytového domu v ul. Náchodská. Investiční záměr 

vychází ze zpracované architektonické studie Ing. arch. Kristiny Karhanové Grigoryan z 

08/2016. Jedná se o dvoupodlažní objekt se sedlovou střechou, kdy v prvním nadzemním 

podlaží jsou navrženy 3 bytové jednotky, včetně technického zázemí a ve druhém nadzemním 

podlaží 4 bytové jednotky, vše v kategorii 1+kk, s podlahovou plochou 28 - 32 m2. Realizace 

záměru je podmíněna odkoupením stávající nemovitosti, včetně pozemků od soukromých 

vlastníků. Předpokládaná cena za výkup je cca 5,8 mil. Kč. 



Diskuse: Ing. Čáp 

Paní starostka nechala hlasovat o předloženém návrhu na usnesení: 
Kočí Jaroslav KSČM        Pro 

JUDr. Blahovec Miloslav KSČM Pro 

Češpivová Daria VIZE 2014 Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta VIZE 2014 Pro 

Mgr. Štrobová Alena VIZE 2014 Omluven 

Ing. Čáp Vilém ČSSD Nepřítomen 

Stibor Jiří VIZE 2014 Pro 

Mgr. Cudlínová Eva VIZE 2014 Omluven 

Mgr. Měšťan Petr ODS Pro 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 

Stára Richard ODS Nehlasoval 

Ing. Herian Petr Šance p.P. Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P. Pro 

Beňová Božena Šance p.P. Nehlasoval 

Bc. Čížková Hana Šance p.P. Pro 

Tůmová Eva Šance p.P. Pro 

Polydorová Karla Šance p.P. Omluven 

Hrušková Monika Nezařazená Omluven 

Mgr. Kohoutová Alexandra Šance p.P. Pro 

Ing. Spilková Tamara TOP 09 Pro 

Mgr. Šefčíková Alena TOP 09 Pro 

Mojžíšová Dana Šance p.P. Pro 

Mgr. Beneda Jiří Šance p.P. Pro 

Mgr. Březinová Eva Šance p.P. Pro 

Moravcová Hana Šance p.P. Pro 

Pro: 18, Proti: 0, Zdržel se: 0 

Návrh byl přijat. 

 

Usnesení číslo: ZMČ/16/3/0006/16 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) souhlasí 

s investičním záměrem "Bytový dům Náchodská" v rozsahu zpracované 

architektonické studie Ing. arch. Kristiny Karhanové Grigoryan z 08/2016 

 

2) ukládá 

jednat s hl. m. Prahou a podat žádost o financování investičního záměru "Bytový dům 

Náchodská" v rozsahu zpracované architektonické studie Ing. arch. Kristiny 

Karhanové Grigoryan z 08/2016, z fondu rozvoje sociálního bydlení na území hl. m. 

Prahy 

Zodpovídá  

1. Hana Moravcová, Starostka 

Termín: 15.12.2016     

 

 

Na jednání přišel zastupitel, pan Richard Stára – 18:25 hodin. 

 



4. Investiční záměr na revitalizaci okolí "Biologických rybníků" 

Materiál předložila Hana Moravcová, starostka 

 

Investiční záměr na revitalizaci okolí Biologických rybníků vychází ze zpracované 

architektonické studie Ing. arch. Kristiny Karhanové Grigoryan z 12/2016.  Vzhledem k čistě 

přírodnímu charakteru území v okolí kaskády rybníků jsou navrženy úpravy vedoucí k přírodě 

blízkému stavu okolí s ohledem na trvalou udržitelnost provedených úprav. Studie počítá 

především s celkovou revitalizací rybníků, břehů a potoka, dále s doplněním potřebného 

mobiliáře a sportovišť přírodního charakteru. 

Diskuse: p. Stibor 

 

Paní starostka nechala hlasovat o předloženém návrhu na usnesení: 
Kočí Jaroslav KSČM Pro 

JUDr. Blahovec Miloslav KSČM Pro 

Češpivová Daria VIZE 2014 Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta VIZE 2014 Pro 

Mgr. Štrobová Alena VIZE 2014 Omluven 

Bc. Čáp Vilém ČSSD Nepřítomen 

Stibor Jiří VIZE 2014 Pro 

Mgr. Cudlínová Eva VIZE 2014 Omluven 

Mgr. Měšťan Petr ODS Pro 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 

Stára Richard ODS Pro 

Ing. Herian Petr Šance p.P Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P Pro 

Beňová Božena Šance p.P Pro 

Bc. Čížková Hana Šance p.P Pro 

Tůmová Eva Šance p.P Pro 

Polydorová Karla Šance p.P Omluven 

Hrušková Monika Nezařazená Omluven 

Mgr. Kohoutová Alexandra Šance p.P Pro 

Ing. Spilková Tamara TOP 09 Pro 

Mgr. Šefčíková Alena TOP 09 Pro 

Mojžíšová Dana Šance p.P Pro 

Mgr. Beneda Jiří Šance p.P Pro 

Mgr. Březinová Eva Šance p.P Nehlasoval 

Moravcová Hana Šance p.P Pro 

Pro: 19, Proti: 0, Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 

 

Usnesení číslo: ZMČ/16/4/0007/16 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) souhlasí 

s investičním záměrem na revitalizaci okolí "Biologických rybníků" v rozsahu 

zpracované architektonické studie Ing. arch. Kristiny Karhanové Grigoryan z 12/2016 

za podmínky předchozího majetkoprávního vypořádání k dotčeným pozemkům 

2) ukládá 

zahájit jednání s odborem správy a evidence majetku MHMP o majetkoprávním 

vypořádání k dotčeným pozemkům 



Zodpovídá  

1. Hana Moravcová, Starostka  

Termín: 31.01.2017     

 

 
Pan Richard Stára, člen finančního výboru informoval, že finanční výbor doporučuje vzít na vědomí 

předložené informace a návrhy schválit. 

 

Paní starostka navrhla body 4.03. – 4.05 vzít na vědomí en bloc 

Ing. Čáp navrhuje, doplnit k těmto bodů bod 5.01 

Paní starostka nechala o návrhu Ing. Čápa hlasovat: 
Kočí Jaroslav KSČM Pro 

JUDr. Blahovec Miloslav KSČM Pro 

Češpivová Daria VIZE 2014 Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta VIZE 2014 Pro 

Mgr. Štrobová Alena VIZE 2014 Omluven 

Bc. Čáp Vilém ČSSD Pro 

Stibor Jiří VIZE 2014 Proti 

Mgr. Cudlínová Eva VIZE 2014 Omluven 

Mgr. Měšťan Petr ODS Pro 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 

Stára Richard ODS Pro 

Ing. Herian Petr Šance p.P Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P Proti 

Beňová Božena Šance p.P Zdržel se 

Bc. Čížková Hana Šance p.P Zdržel se 

Tůmová Eva Šance p.P Proti 

Polydorová Karla Šance p.P Omluven 

Hrušková Monika Nezařazená Omluven 

Mgr. Kohoutová Alexandra Šance p.P Zdržel se 

Ing. Spilková Tamara TOP 09 Proti 

Mgr. Šefčíková Alena TOP 09 Proti 

Mojžíšová Dana Šance p.P Proti 

Mgr. Beneda Jiří Šance p.P Pro 

Mgr. Březinová Eva Šance p.P Pro 

Moravcová Hana Šance p.P Proti 

Pro: 11, Proti: 7, Zdržel se: 3 

Návrh nebyl přijat. 

 

Paní starostka nechala hlasovat o návrhu vzít na vědomí body 4.03 – 4.05 en bloc: 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

JUDr. Blahovec Miloslav KSČM Pro 

Češpivová Daria VIZE 2014 Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta VIZE 2014 Pro 

Mgr. Štrobová Alena VIZE 2014 Omluven 

Bc. Čáp Vilém ČSSD Pro 

Stibor Jiří VIZE 2014 Pro 

Mgr. Cudlínová Eva VIZE 2014 Omluven 

Mgr. Měšťan Petr ODS Pro 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 



Stára Richard ODS Pro 

Ing. Herian Petr Šance p.P Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P Pro 

Beňová Božena Šance p.P Pro 

Bc. Čížková Hana Šance p.P Pro 

Tůmová Eva Šance p.P Pro 

Polydorová Karla Šance p.P Omluven 

Hrušková Monika Nezařazená Omluven 

Mgr. Kohoutová Alexandra Šance p.P Pro 

Ing. Spilková Tamara TOP 09 Pro 

Mgr. Šefčíková Alena TOP 09 Pro 

Mojžíšová Dana Šance p.P Pro 

Mgr. Beneda Jiří Šance p.P Pro 

Mgr. Březinová Eva Šance p.P Pro 

Moravcová Hana Šance p.P Pro 

Pro: 21, Proti: 0, Zdržel se: 0 

Návrh byl přijat. 

 

 

5. Rozpočtové provizorium na rok 2017 

Materiál předložila Hana Moravcová, starostka 

 
Podle zákona č. 250/2000 Sb. o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů par. 13 je třeba 

schválit rozpočtové provizorium, nebude-li rozpočet schválen před 1. Lednem rozpočtového roku. 

MČ Praha 20 předpokládá s předložením rozpočtu na rok 2017 ke schválení v Zastupitelstvu MČ 

Praha 20 v únoru 2017. MČ Praha 20 již má připravenou první verzi návrhu rozpočtu. V dalším 

návrhu je počítáno již jen s úpravami, které vzniknou na základě skutečného čerpání např. u 

investic, které přecházejí do následujícího roku, spotřeb energií, či konečnou výší financování 

volnými finančními prostředky na účtech MČ k 31. 12. 2016. 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Kočí Jaroslav KSČM        Pro 

JUDr. Blahovec Miloslav KSČM Pro 

Češpivová Daria VIZE 2014 Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta VIZE 2014 Pro 

Mgr. Štrobová Alena VIZE 2014 Omluven 

Ing. Čáp Vilém ČSSD Nepřítomen 

Stibor Jiří VIZE 2014 Pro 

Mgr. Cudlínová Eva VIZE 2014 Omluven 

Mgr. Měšťan Petr ODS Pro 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 

Stára Richard ODS Pro 

Ing. Herian Petr Šance p.P. Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P. Pro 

Beňová Božena Šance p.P. Pro 

Bc. Čížková Hana Šance p.P. Pro 

Tůmová Eva Šance p.P. Pro 

Polydorová Karla Šance p.P. Omluven 

Hrušková Monika Nezařazená Omluven 

Mgr. Kohoutová Alexandra Šance p.P. Pro 

Ing. Spilková Tamara TOP 09 Pro 

Mgr. Šefčíková Alena TOP 09 Pro 



Mojžíšová Dana Šance p.P. Pro 

Mgr. Beneda Jiří Šance p.P. Pro 

Mgr. Březinová Eva Šance p.P. Nehlasoval 

Moravcová Hana Šance p.P. Pro 

Pro: 20, Proti: 0, Zdržel se: 0 
Návrh byl přijat. 

 

Usnesení číslo: ZMČ/16/5/0008/16 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) schvaluje 

pravidla rozpočtového provizoria na rok 2017:     

1. V období rozpočtového provizoria nebude MČ Praha 20 uzavírat nové smluvní 

vztahy, pokud není jistota, že na jejich plnění bude mít potřebné finanční 

prostředky. 

2. MČ Praha 20 v období rozpočtového provizoria zajistí plynulý chod Městské 

části Praha 20, to zn. plnění závazků, které vyplývají již z uzavřených 

smluvních vztahů vzniklých v minulých letech, úhrady dodavatelských faktur, 

splnění povinností z pracovněprávních vztahů, splnění povinností 

vyplývajících z právních předpisů, řešení havarijních a krizových situací. 

3. MČ Praha 20 bude financovat jen takové investiční akce v období 

rozpočtového provizoria, které pokračují to zn. jejich realizace započne před 

1.1.2017 a jejichž pozastavení by mohlo pro městskou část znamenat zvýšení 

nákladů. 

4. Rada MČ může schválit v době rozpočtového provizoria úhradu nových 

investičních výdajů jen za předpokladu, že se jedná o výdaje související s 

takovou investicí, kde je již schválena dotace na tuto akci anebo se 

předpokládá, že se bude o dotaci žádat. Jiné investiční akce se v době 

rozpočtového provizoria nezačínají. 

5. Rozpočtové provizorium platí až do doby přijetí a schválení řádného rozpočtu 

na rok 2017. 

6. Rozpočtové příjmy a výdaje uskutečněné v době rozpočtového provizoria se 

stávají příjmy a výdaji rozpočtu po jeho schválení Zastupitelstvem MČ Praha 

20. 

2) bere na vědomí, 

že porušení rozpočtového provizoria je považováno za správní delikt, za který hrozí 

pokuta až do výše 1 mil. Kč. 

3) ukládá 

dodržovat pravidla rozpočtového provizoria až do schválení rozpočtu městské části 

Praha 20 zastupitelstvem. 

Zodpovídá  

1. Městská část Praha 20  

   Rada městské části 

 

 



6. Rozpočtové opatření schvalované ZMČ Praha 20 č. 2 - návratná finanční výpomoc 

NEPOSEDA z.ú. 

Materiál předložila Hana Moravcová, starostka 

 

Mgr. Ivana Štefková, ředitelka Neposeda z.ú., se sídlem Šimanovská 47, 198 00 Praha 9, žádá 

o poskytnutí návratné finanční výpomoci ve výši 350.000 Kč, k úhradě mezd zaměstnanců 

organizace v období leden až březen 2017. Důvodem žádosti je změna financování 

poskytovatelů sociálních služeb, kdy od roku 2015 financování sociálních služeb přešlo ze 

státu na kraje. V letech 2015 a 2016 obdržel Neposeda z.ú. od Městské části Praha 20 

návratnou finanční výpomoc ve výši 100.000 Kč, která byla vždy včas splacena. Poskytované 

služby Neposeda z.ú. jsou zcela závislé na financování z dotací, neboť jejich služba je dle 

zákona č. 108/2006 Sb., o sociálních službách bezplatná, žádá paní ředitelka Neposedy z.ú. o 

poskytnutí návratné finanční výpomoci, která by byla splacena nejpozději do června 2017. 

Neposeda z.ú. na území MČ Praha 20 zajišťuje od r. 2013 provoz nízkoprahového klubu 

HoPo, terénního programu HoPo a komunitního terénního programu Křižovatka. 

Neposeda z.ú., je zařazen v souladu se „Střednědobým plánem rozvoje sociálních služeb na 

území hl. m. Prahy“ mezi podporované poskytovatele sociálních služeb na území hl. m. 

Prahy, a tím je garantována minimální výše podpory, která je do výše 85 % dotace 

předchozího roku. Žádost byla projednána na mimořádném zasedání RMČ dne 29. 11. 2016. 

Rada městské části projednala obdrženou žádost a vyslovila souhlas s poskytnutím návratné 

finanční výpomoci ve výši 100.000 Kč Neposeda z.ú. Finanční prostředky ve schválené výši 

budou uvolněny z rezervy RMČ. Příjmy a výdaje se nezvyšují. 

Diskuse: R. Stára, JUDr. Blahovec 

 

Paní starostka nechala hlasovat o předloženém návrhu na usnesení: 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

JUDr. Blahovec Miloslav KSČM Proti 

Češpivová Daria VIZE 2014 Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta VIZE 2014 Pro 

Mgr. Štrobová Alena VIZE 2014 Omluven 

Bc. Čáp Vilém ČSSD Pro 

Stibor Jiří VIZE 2014 Pro 

Mgr. Cudlínová Eva VIZE 2014 Omluven 

Mgr. Měšťan Petr ODS Pro 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 

Stára Richard ODS Pro 

Ing. Herian Petr Šance p.P Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P Pro 

Beňová Božena Šance p.P Pro 

Bc. Čížková Hana Šance p.P Pro 

Tůmová Eva Šance p.P Pro 

Polydorová Karla Šance p.P Omluven 

Hrušková Monika Nezařazená Omluven 

Mgr. Kohoutová Alexandra Šance p.P Pro 

Ing. Spilková Tamara TOP 09 Pro 

Mgr. Šefčíková Alena TOP 09 Pro 

Mojžíšová Dana Šance p.P Pro 

Mgr. Beneda Jiří Šance p.P Pro 

Mgr. Březinová Eva Šance p.P Zdržel se 

Moravcová Hana Šance p.P Pro 

Pro: 19, Proti: 1, Zdržel se: 1 



Návrh na usnesení byl přijat. 
 

Usnesení číslo: ZMČ/16/6/0009/16 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

žádost NEPOSEDA z.ú. o návratnou finanční výpomoc 

2) schvaluje 

poskytnutí návratné finanční výpomoci NEPOSEDA z.ú. ve výši 100.000 Kč 

3) schvaluje 

veřejnoprávní smlouvu na poskytnutí návratné finanční výpomoci NEPOSEDA z.ú. 

4) schvaluje 

rozpočtové opatření schvalované ZMČ č. 2 - poskytnutí návratné finanční výpomoci 

NEPOSEDA z.ú. 

5) ukládá 

uzavřít s NEPOSEDA z.ú. smlouvu o návratné finanční výpomoci a provést 

rozpočtové opatření schvalované ZMČ č. 2 - návratná finanční výpomoc NEPOSEDA 

z.ú. 

Zodpovídá  

1. Hana Moravcová, Starostka  

Termín: 22.12.2016     

 

 

7. Informace ZMČ o hospodaření MČ Praha 20 k 30. 9. 2016 

Materiál předložila Hana Moravcová, starostka 

Usnesení číslo: ZMČ/16/7/0010/16 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

informaci o hospodaření městské části Praha 20 k 30. 9. 2016. 

 

8. Informace ZMČ o schválených rozpočtových opatření za období od 8.9.2016 do 22. 11. 

2016, čísla rozpočtových opatření č. 74 - 96 na základě zmocnění uděleného ZMČ 

Materiál předložila Hana Moravcová, starostka 

 
RMČ na základě svého zmocnění schválila rozpočtové opatření v období od 8.9.- 22.11.2016, které 

předkládá ZMČ pro informaci. Jedná se o tyto č. rozpočtových opatření č. 74-96.  

 

Usnesení číslo: ZMČ/16/8/0011/16 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 



schválená rozpočtová opatření Radou městské části Praha 20, na základě jí uděleného 

zmocnění ZMČ Praha 20 č. usnesení11/2.1/16, za období od 8.9. 2016 do 22.11. 2016 

,čísla rozpočtových opatření 74 - 96. 

 

9. Ekonomické informace k datu 01.12.2016 
Materiál předložila Hana Moravcová, starostka 

  1. stavy účtů, závazky a dotace 

  

   Rozpočtové účty  v tis.Kč 

 základní výdajový 12 862,74 

 příjmový 63 058,26 

 UniCredit Bank 45 308,46 

 Celkem  121 229,45 

     

 Účty zdaňované činnosti    

 VHČ 1 075,54 

 správa bytového fondu  12 159,95 

 zdaňovaná činnost celkem 13 235,49 

     

 Celkem zdroje 134 464,94 

 Bankovní účty - závazky  132 239,95 

 

   Závazky MČ v tis. Kč 

 Faktury   2 224,99 

 z toho nad 100 tis.:   

 Pavel Rybka - Mezilesí 2060 - periodická elektro revize 153,91 

 ASKO -  oprava místních komunikací a chodníků 457,44 

 ORSmix - reko objektu Náchodská č.p. 754 946,99 

   

      v tis. Kč 

Dotace Očekávané Přijaté  

dotace z MHMP na provoz 7 516,00 0,00 

dotace z MHMP příspěvek.na st.správu 826,00 0,00 

dotace pečovatelská služba doplatek 86,00 0,00 

Celkem 8 428,00 0,00 

       v tis. Kč 

   

Rozpočet 

schválený 

Přijatá 

skutečnost 

Daň z nemovitosti za rok 2016 22 456,00 15 204,81 

 

Usnesení číslo: ZMČ/16/9/0012/16 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

předložené ekonomické informace k datu 01.12.2016 

 

10. Zpráva o činnosti RMČ Praha 20 



 
Zastupitelstvu MČ Praha 20 byl předložen souhrnný výpis z jednání  Rad MČ Praha 20ze dne 8.9., 

20.9., 29.9., 11.10., 25.10., 31.10., 8.11., 22.11. a 29.11.2016. 

Diskuse: Ing. Čáp požádal o zaslání emailem následujících dokumentů: 

- smluvní vztah vč. dodatků na uzavření právních služeb AK Belha, Vacíř a spol., s. r.o. týkající 

se transakce převodu obchodního podílu společností Sportcentrum Horní Počernice s.r.o. a SC 

XAVEROV Horní Počernice a.s. – bylo schváleno na jednání RMČ č. 69 konané dne 

25.10.2016. 

- urbanistické studie Horní Počernice východ zpracované studentkami ČVUT – projednáno na 

jednání RMČ č. 71 konané dne 8.11.2016.  

Usnesení číslo: ZMČ/16/10/0013/16 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

Zprávu o činnosti Rady městské části Praha 20 za uplynulé období 

 

11. Dotazy a interpelace členů ZMČ Praha 20 

 

Ing. Čáp se zeptal Mgr. Šefčíkové v jakém stavu je aktivní záplavová zóna a jestli je znám 

konkrétní termín na dořešení. Na dotaz odpověděla paní starostka. 

 

Bc. Čížková se zeptala p. Stibora, jestli skutečně nezaznamenal, že se s participativním 

rozpočtováním MČ již pracuje? 

Pan Stibor odpověděl. 

 

JUDr. Blahovec se vyjádřil k dopravě v Horních Počernicích. Navrhl, aby byl zaslán dopis 

jménem starostky na Městskou policii a Policii ČR s požadavkem na důslednější činnost 

v oblasti pokutování projíždějících kamionů. A připomněl vyřešení odpoplatnění dálničních 

úseků na R10 a D11. Paní starostka na dotazy odpověděla. 

 

Ing. Čáp požádal o zaslání přehledu za poslední čtyři roky, jakým způsobem přispívají firmy 

z areálu v lokalitě za železniční tratí do rozpočtu MČ, případně jaké jiné benefity z toho MČ 

má? Na dotaz bude odpovězeno písemně. 

Zeptal se, jestli se plánuje rozšíření kompostárny a pokud ano, tak kdy, v jakém rozsahu a 

jaké finanční prostředky by to mělo stát. Starostka odpověděla. 

Zeptal se Mgr. Šefčíkové, jestli by mohla uvést několik konkrétních programových priorit 

TOP 09, které splnili za poslední rok.  Paní Šefčíková odpoví na dotaz písemně. K dotazu se 

vyjádřil Ing. Herian. 

 

p. Kočí se zeptal v jakém stavu je projednání záměru nové prodejny Penny marketu na místě 

stávajícím, a to v souvislosti, že obyvatelé přilehlých panelových domů nesouhlasí se 

zásobováním z ul. Mezilesí. Navrhl k plánovanému záměru nové výstavby Penny marketu, 

aby zásobování Penny marketu bylo z ul. Náchodská. Paní starostka odpověděla. 

 

p. Stára poděkoval za zřízení autobusové linky, která spojuje Svépravice se středem obce. 

Zeptal se na nový kruhový objezd při trase autobusové linky a požádal o zveřejnění informace 

pro občany z jakého důvodu je tento kruhový objezd vybudován. Paní starostka odpověděla. 

 



Pan Stibor se zeptal, jak pokračuje projekt Stodola. Paní Březinová odpověděla.  

 

JUDr. Blahovec doplnil návrh zastupitele Kočího ve věci zásobování Penny marketu. 

 

 

12. Informace o řešení problémů MČ Praha 20 z Veřejného fóra UR konaného 19.9.2016 

Materiál předložila Hana Moravcová, starostka 

 

Na veřejném projednání („veřejném fóru UR“), konaném dne 19. 9. 2016, byly veřejností 

naformulovány nejpalčivější problémy v jednotlivých oblastech rozvoje města tak, jak je 

vnímají občané. Vyřešení těchto problémů vidí občané jako základní předpoklad pro kvalitu 

života ve městské části Praha 20. Na veřejném projednání se sešlo celkem 78 účastníků. 

 

Ověření problémů anketou – internetovým hlasováním: 

Problémy formulované v rámci veřejného projednání byly ověřeny anketou - internetovým 

hlasováním, které bylo zajištěno ve spolupráci s organizací Demokracie 2.1. Hlasovat bylo 

možné v termínu 21. 9. 2016 – 23. 10. 2016. Každý hlasující měl k dispozici 3 plusové (pro 

možnosti, které by MČ měla urgentně řešit) a 1 mínusový hlas (pro možnost, kterou naopak 

dle hlasujících není třeba řešit). Hlasování proběhlo elektronicky pomocí SMS verifikace. 

Účastnilo se ho 368 hlasujících. Podrobný rozbor hlasování je v přiložené prezentaci. 

 

Konečná sada ověřených problémů:   

Průmět problémů, na jejichž významnosti se jednoznačně shodli, jak účastníci veřejného 

projednaní, tak účastnící internetového hlasování, je následující podle pořadí stanoveného 

hlasováním v internetové anketě :  

1. Revitalizace v Divadle v přírodě    221 hlasů 

2. Rozšířit zóny k rekreaci a oddychu  104 hlasů 

3. Revitalizace Nolčova parku     67 hlasů 

4. Realizace protihlukového valu u D11 (od ul. Ve Žlíbku – Novopacká)   62 hlasů 

5. Výstavba sportovní haly       53 hlasů 

6. Zvýšit bezpečnost cyklistické prostupnosti Horních Počernic     53 hlasů 

7. Svépravice – lepší dopravní dostupnost + obchod       49 hlasů 

8. Odpoplatnění D 11        46 hlasů 

9. Vyšší četnost policejních hlídek a důkladnější kontroly      26 hlasů 

10. Více psychologů a speciálních pedagogů do škol       11 hlasů 

 

Návrhy opatření k ověřeným problémům byly projednány 16.11. 2016 na jednání komise pro 

projekt Zdravá MČ a MA21. RMČ  je schválila usnesením č. 72/3/0506/16 ze dne 

22.11.2016.  

 

Usnesení číslo: ZMČ/16/12/0014/16 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

informaci o řešení ověřených problémů MČ Praha 20 z Veřejného fóra UR konaného 

dne 19.9.2016 

 

13. Informace o termínech jednání RMČ a ZMČ v 1. pololetí r. 2017 

Materiál předložila Hana Moravcová, starostka 



 

Usnesení číslo: ZMČ/16/13/0015/16 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

- termíny zasedání RMČ: 10.1., 24.1., 16.2., 28.2., 14.3., 28.3., 11.4., 25.4., 9.5., 23.5., 

6.6., 20.6.2017 

- termíny zasedání ZMČ: 27.2., 22.5., 19.6.2017 

 

14. Zpráva kontrolního výboru 

Materiál předložil Jaroslav Kočí, předseda kontrolního výboru 

 

Usnesení číslo: ZMČ/16/14/0016/16 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

zprávu kontrolního výboru týkající se prověření nájemních smluv nebytových prostor 

a pozemků ve vlastnictví Praha 20 a porovnání podmínek pro nájemce 

 

15. Úkoly na ZMČ č. 16 (12.12.2016) 

 
Kontrolu úkolů provedla H. Moravcová, starostka. ZMČ vzalo podané informace na vědomí. 

 

 

Závěr 

V 19:00 hod. paní starostka všem poděkovala za účast na jednání ZMČ, popřála klidné a 

příjemné prožití vánočních svátků, hodně zdraví do roku 2017 a jednání ukončila. Pozvala 

přítomné zastupitele na vánoční přípitek do modrého salónku. 

 

Zápis byl vyhotoven dne 20.12.2016. 

 

 

 

 

 

v. r. v. r. 

Ing. Tamara Spilková  

člen ZMČ Praha 20 
 

Mgr. Petr Měšťan 

člen ZMČ Praha 20 
 

 

v. r. 

Hana Moravcová  

starostka MČ Praha 20 
 

 

             



 

 

 

Zapsala :  Andrea Jandová, asistentka OKÚ     
 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

  

  


